
BO.0002.4.2023 

 

Protokół nr LXII/2023 

w dniu 26 kwietnia 2023 r. 

 

Posiedzenie sesji odbyło się w sali sesyjnej Urzędu Miejskiego w Wieruszowie, ul. Rynek  

1-7. Obrady rozpoczęto o godzinie 13:00, a zakończono o godz. 14:00 tego samego dnia. 

 

Lista obecności radnych: 

1. Mariusz Bartodziejski  

2. Dawid Boryczko 

3. Marlena Ciężka 

4. Iwona Ciężka-Głowacz 

5. Jarosław Dębski 

6. Marek Gotfryd 

7. Mirosław Jakubczak 

8. Władysław Kokot  

9. Mirosław Mojsa 

10. Piotr Niełacny  

11. Kacper Owczarski 

12. Marcin Piluch 

13. Adam Śpigiel  

14. Czesław Wróblewski  

1. Otwarcie obrad LXII sesji Rady Miejskiej w Wieruszowie. 

Przewodniczący Rady Adam Śpigiel poinformował, że sesja została zwołana zgodnie  

z obowiązującymi przepisami statutu gminy. Następnie powitał wszystkich radnych i gości, po 

czym stwierdził, że z ustawowej liczby radnych obecnych na sali jest 13, co stanowi kworum 

do podejmowania uchwał. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

1. Otwarcie obrad LXII sesji Rady Miejskiej w Wieruszowie, stwierdzenie prawomocności. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Sprawozdanie roczne z działalności Komendy Powiatowej Policji w Wieruszowie. 

4. Sprawozdanie roczne z działalności Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej  

w Wieruszowie. 

5. Podjęcie uchwał: 



1) w sprawie zaciągnięcia długoterminowego kredytu, 

2) w sprawie zmian budżetu Gminy Wieruszów na rok 2023, 

3) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wieruszów na lata  

2023 – 2032, 

4) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki  

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na 

lata 2022-2025, 

5) zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Wieruszów 

na rok 2023”, 

6) w sprawie przyjęcia planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego 

nauczycieli, ustalenia maksymalnej kwoty dofinansowania opłat za doskonalenie oraz 

ustalenia specjalności i form kształcenia na które dofinansowanie jest przyznawane 

nauczycielom szkół i przedszkoli. 

6. Przyjęcie protokołu z LXI sesji Rady Miejskiej w Wieruszowie. 

7. Sprawozdanie międzysesyjne Burmistrza Wieruszowa. 

8. Interpelacje i zapytania radnych. 

9. Wolne wnioski i informacje. 

10. Zakończenie sesji. 

 

3. Sprawozdanie roczne z działalności Komendy Powiatowej Policji w Wieruszowie. 

 

Przewodniczący Rady poinformował, że radni sprawozdanie roczne z działalności Komendy 

Powiatowej Policji w Wieruszowie za rok 2022 otrzymali pocztą mailową i zapytał czy 

zgłaszają jakieś pytania do obecnego na sali młodszego inspektora KPP pana Adama 

Stochniałka. 

Radny Czesław Wróblewski poprosił komendanta o interwencję w sprawie aut 

parkujących na ścieżkach rowerowych, zmuszając tym samym rowerzystów do korzystania  

z jezdni. 

Radny Wróblewski korzystając z możliwości zabrania głosu złożył podziękowania na 

ręce komendanta za częste patrole policji na skate parku i Marianka Park, które to miejsca są 

uczęszczane przez dzieci i młodzież. 

Odpowiadając na wcześniej zadane pytanie radnego, mł. insp. Adam Stochniałek 

poinformował, że patrole policji będą częściej zwracały uwagę na samochody zaparkowane na 

ścieżkach rowerowych. 

Na posiedzenie sesji Rady Miejskiej dołączył radny Dawid Boryczko.  

Na stan 14 radnych, obecnych na sali 14. 

 



Radny Piotr Niełacny zasygnalizował, że niejednokrotnie użytkownicy ścieżek 

rowerowych jeżdżą pod prąd co stwarza zagrożenie dla innych uczestników ruchu drogowego. 

Radny podał przykład wyjazdu z centrum handlowego „Turbina” w Wieruszowie. Poprosił, 

aby policja widząc podobne sytuacje reagowała pouczeniem rowerzystów. 

W odpowiedzi Adam Stochniałek poinformował, że policja rozważa postawienie przy 

wyjeździe z centrum handlowego znaku, informującego kierowców aby zwrócili szczególną 

uwagę na poruszających się rowerzystów. 

Radny Marcin Piluch odniósł się do zeszłorocznych interwencji policji dotyczących 

przybyłych teren Gminy Wieruszów obywatelami narodowości gruzińskiej. W ubiegłym roku 

doszło do kilku sytuacji gorszących lokalną społeczność. Radny dopytał o kontrolę policji  

w tym zakresie. 

Odpowiadając na pytania radnego, mł. insp. Stochniałek poinformował, że wszelkie 

działania policji nie mogą zawierać podłoża „antygruzińskiego”. Cały czas prowadzone są 

czynności mające na celu rozpoznanie tego środowiska, które dość intensywnie działania na 

terenie Wieruszowa. Policja nawiązała kontakty z osobami, które są nieformalnymi 

przywódcami tych grup. Adam Stochniałek podkreślił, że zalewająca nas fala uchodźców za 

wschodniej granicy to problem całej Polski. Obecne działania wieruszowskiej policji skupiają 

się na rozpoznaniu i próbie asymilacji tych środowisk; w chwili obecnej są to działania 

wystarczające.  

Głos zabrał Jarosław Dębski, który odniósł się do nielegalnych hodowli zwierząt przez 

osoby narodowości gruzińskiej. Czy policja ma pod kontrolą posiadanie zwierząt hodowlanych 

przez obywateli Gruzji? 

Komendant wyjaśnił, że policja nie prowadzi żadnego postępowania związanego  

z nieprawidłowościami przy prowadzeniu hodowli. Wszelkie nieprawidłowości należy 

zgłaszać do weterynarza lub odpowiednich służb. 

Radny Mirosław Mojsa, przywołując przykład Kępna, zapytał Komendanta czy 

wieruszowska policja, wspólnie z innymi podmiotami, również planuje kontrolować legalność 

pobytu cudzoziemców? 

Adam Stochniałek wyjaśnił, że policja stara się nie ulegać presji innych jednostek. 

Należy podchodzić do tego rozsądnie. Takie działania były prowadzone i w przyszłości będą 

one ponowione. 

Radny Dawid Boryczko zwrócił się z prośbą o interwencję policji w miejscowości 

Pieczyska, gdzie nagminnie łamany jest zakaz przejazdu przez most ( przy sklepie spożywczym 

p. Mikołajczyka) samochodów ciężarowych, których tonaż przekracza 3,5 tony. Radny 

podkreślił, że składał wniosek do policji oraz kilkukrotnie interweniował w tej sprawie  

w urzędzie mając w posiadaniu zdjęcia przejeżdżających samochodów; gmina przekazała 

zdjęcia na komendę w Wieruszowie. Czy kierowcy tych pojazdów zostali ukarani? 

Komendant odpowiedział, że obecnie nie posiada takiej wiedzy. Zaznaczył jednak, że 

przekaże prośbę radnego do naczelnika wydziału ruchu drogowego, który pisemnie udzieli 

radnemu odpowiedzi. 



W związku z brakiem dalszych pytań, Przewodniczący Rady podziękował mł. insp. Adamowi 

Stochniałkowi za przybycie na posiedzenie sesji i wyczerpujące odpowiedzi.  

 

4. Sprawozdanie roczne z działalności Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej  

w Wieruszowie. 

Przewodniczący Rady poinformował, że radni sprawozdanie roczne z działalności Państwowej 

Powiatowej Straży Pożarnej w Wieruszowie za rok 2022 otrzymali pocztą mailową i zapytał 

czy zgłaszają jakieś pytania do obecnego na sali brygadiera, z-ca komendanta PPSP pana 

Dariusza Góreckiego. 

 Radny Jarosław Dębski zadał pytanie dotyczące sposobu gaszenia paneli 

fotowoltaicznych. 

Dariusz Górecki wyjaśnił, że straż nie odnotowała jeszcze na terenie gminy pożaru 

instalacji fotowoltaicznych. Prawidłowo założona instalacja nie stwarza żadnego zagrożenia; 

montażu dokonuje uprawniona firma oraz należy dokonywać wszystkich pomiarów. Pożar 

paneli gasimy tak jak inne pożary.   

Przewodniczący Rady Adam Śpigiel zapytał, czy wszystkie hydranty na terenie miasta i gminy 

Wieruszów 

 Głos zabrał radny Piotr Niełacny, który zapytał czy każdy strażak jest wykwalifikowany 

ratownikiem medycznym. 

Brygadier Górecki wyjaśnił, że każdy strażak z PSP musi mieć ukończony kurs kpp, czyli 

kwalifikowanej pierwszej pomocy. Kurs jest ważny przez okres 3 lat. Po upływie tego okresu 

każdy strażak kierowany jest na egzamin recertyfikacyjny.  

W związku z brakiem dalszym pytań, Przewodniczący Rady podziękował brygadierowi 

Dariuszowi Góreckiemu za przybycie na posiedzenie sesji i udzielenie niezbędnych informacji. 

 

5. Podjęcie uchwał: 

1) w sprawie zaciągnięcia długoterminowego kredytu, 

Przewodniczący Rady zapytał radnych, czy zgłaszają pytania do projektu uchwały. Wobec ich 

braku poprosił Marlenę Ciężką – Przewodniczącą Komisji Gospodarczej i Budżetu  

o zapoznanie radnych z opinią Komisji, która omawiała projekt uchwały na swoim posiedzeniu. 

Zabierając głos przewodnicząca Komisji poinformowała, że radni – członkowie Komisji 

pozytywnie zaopiniowali przedmiotowy projekt. Zaproponowane zabezpieczenie spłaty 

kredytu poprzez wystawienie weksla in blanco wraz z deklaracją wekslową, umożliwi 

planowaną spłatę kredytu w ciągu 8 lat, począwszy od 2025 roku. ( opinia stanowi załącznik 

do protokołu) 

Uchwała została podda pod głosowanie. 



 

Głosowano w sprawie: 

zaciągnięcia długoterminowego kredytu,   

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Mariusz Bartodziejski, Dawid Boryczko, Marlena Ciężka, Iwona Ciężka-Głowacz, Jarosław 

Dębski, Marek Gotfryd, Mirosław Jakubczak, Władysław Kokot, Piotr Niełacny, Kacper 

Owczarski, Marcin Piluch, Adam Śpigiel, Czesław Wróblewski  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Mirosław Mojsa 

 

2) w sprawie zmian budżetu Gminy Wieruszów na rok 2023, 

Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały został radnym omówiony na Komisji, 

po czym zapytał radnych, czy zgłaszają uwagi bądź pytania. Wobec braku pytań i uwag, radna 

Marlena Ciężka odczytała opinię Komisji Gospodarczej i Budżetu. Komisja pozytywnie 

oceniła wprowadzenie zaproponowanych zmian do budżetu. ( opinia stanowi załącznik do 

protokołu) 

Przewodniczący zarządził głosowanie w sprawie podjęcia uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

zmian budżetu Gminy Wieruszów na rok 2023,.  

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Mariusz Bartodziejski , Dawid Boryczko, Marlena Ciężka, Iwona Ciężka-Głowacz, Jarosław 

Dębski, Marek Gotfryd, Mirosław Jakubczak, Władysław Kokot , Mirosław Mojsa, Piotr 

Niełacny , Kacper Owczarski, Marcin Piluch, Adam Śpigiel , Czesław Wróblewski  

 

3) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wieruszów na lata 2023-

2032, 

Prowadzący obrady poinformował, że projekt został omówiony na Komisji, po czym zapytał 

radnych, czy zgłaszają uwagi bądź pytania. Wobec braku pytań i uwag ze strony radnych, 

ponownie poprosił Marlenę Ciężką o przedstawienie opinii Komisji Gospodarczej 

i Budżetu. Radna Ciężka poinformowała, że Komisja pozytywnie oceniła aktualizację 

Wieloletniej Prognozy Finansowej, która zakłada weryfikację przedsięwzięć na lata 2023 – 

2032 oraz uwzględnia planowane do uzyskania dochody bieżące i majątkowe oraz kwoty spłat 

zaciągniętych kredytów i pożyczek, emisji obligacji oraz kwot związanych z obsługą długu. 

Wskaźnik obsługi długu wyniesie na koniec roku 5,58 % mieszcząc się w granicach 

dopuszczalnych limitów wynikających z ustawy o finansach publicznych (13,09%). (opinia 

stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 



 

Przewodniczący Rady zarządził głosowanie w sprawie podjęcia uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wieruszów na lata 2023-2032,  

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Mariusz Bartodziejski, Dawid Boryczko, Marlena Ciężka, Iwona Ciężka-Głowacz, Jarosław 

Dębski, Marek Gotfryd, Mirosław Jakubczak, Władysław Kokot, Mirosław Mojsa, Piotr 

Niełacny, Kacper Owczarski, Marcin Piluch, Adam Śpigiel, Czesław Wróblewski  

4) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki  

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na lata 

2022-2025, 

 

Przewodniczący Rady zwrócił się do radnych o zgłaszanie uwag i pytań do projektu i wobec 

ich braku poprosił Mirosława Jakubczaka – Przewodniczącego Komisji Oświaty, Kultury, 

Sportu, Zdrowia i Ochrony Środowiska o zapoznanie radnych z opinią Komisji, która omawiała 

projekt uchwały na swoim posiedzeniu. Radny Jakubczak poinformował, że Komisja uznała, 

iż podjęcie niniejszej uchwały wynika z konieczności dostosowania obowiązującego Gminnego 

Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania 

Narkomanii do nowych form działania w zakresie przeciwdziałania uzależnieniom i przemocy 

w rodzinie wśród mieszkańców naszej gminy. Nowe przedsięwzięcia umożliwią realizację 

wyznaczonych w Programie celów i pozwolą na wzbogacenie dotychczas realizowanych w tym 

zakresie inicjatyw. (opinia stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

Uchwała została poddana pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na lata 2022-

2025, 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Mariusz Bartodziejski, Dawid Boryczko, Marlena Ciężka, Iwona Ciężka-Głowacz, Jarosław 

Dębski, Marek Gotfryd, Mirosław Jakubczak, Władysław Kokot, Mirosław Mojsa, Piotr 

Niełacny, Kacper Owczarski, Marcin Piluch, Adam Śpigiel, Czesław Wróblewski  

5) zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia "Programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Wieruszów na 

rok 2023", 



Przechodząc do kolejnego projektu uchwały w porządku obrad, Przewodniczący Rady 

poinformował radnych, że podobnie, jak inne projekty uchwał, został on omówiony na 

posiedzeniu Komisji i zapytał czy zebrani mają uwagi lub pytania. Radni nie wnieśli uwag 

wobec czego radny Mirosław Jakubczak odczytał opinię Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, 

Zdrowia i Ochrony Środowiska do omawianego projektu. Podjęcie przedmiotowej uchwały 

spowodowane jest wszczęciem postepowania nadzorczego przez Wojewodę Łódzkiego. 

Podzielając stanowisko organu nadzoru Komisja uznaje za zasadne dokonanie zmian w treści 

zakwestionowanych zapisów, które umożliwią opracowanie programu zgodnie  

z obowiązującymi przepisami. (opinia stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

Przewodniczący Rady zarządził głosowanie w sprawie podjęcia uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia "Programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Wieruszów na rok 

2023",  

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Mariusz Bartodziejski, Dawid Boryczko, Marlena Ciężka, Iwona Ciężka-Głowacz, Jarosław 

Dębski, Marek Gotfryd, Mirosław Jakubczak, Władysław Kokot, Mirosław Mojsa, Piotr 

Niełacny, Kacper Owczarski, Marcin Piluch, Adam Śpigiel, Czesław Wróblewski  

6) w sprawie przyjęcia planu dofinansowania opłat za doskonalenie oraz ustalenia 

specjalności i form kształcenia, na które dofinansowanie jest przyznawane nauczycielom 

szkół i przedszkoli, 

Radni po otrzymaniu projektu i zapoznaniu się z jego treścią nie wnieśli uwag i pytań wobec 

czego Przewodniczący Rady ponownie poprosił radnego Mirosława Jakubczaka  

o przedstawienie opinii Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia i Ochrony Środowiska. 

Radny Jakubczak poinformował, że podjęcie przedmiotowej uchwały umożliwi dyrektorom 

placówek oświatowych realizację zaplanowanych form i kierunków doskonalenia zawodowego 

nauczycieli, wynikających z ustawy – Karta Nauczyciela. 

Przewodniczący Rady zarządził głosowanie w sprawie podjęcia uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia planu dofinansowania opłat za doskonalenie oraz ustalenia specjalności i form 

kształcenia, na które dofinansowanie jest przyznawane nauczycielom szkół i przedszkoli.  

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Mariusz Bartodziejski , Dawid Boryczko, Marlena Ciężka, Iwona Ciężka-Głowacz, Jarosław 

Dębski, Marek Gotfryd, Mirosław Jakubczak, Władysław Kokot, Mirosław Mojsa, Piotr 



Niełacny, Kacper Owczarski, Marcin Piluch, Adam Śpigiel, Czesław Wróblewski  

 

6. Przyjęcie protokołu z LXI sesji Rady Miejskiej w Wieruszowie. 

Przewodniczący poinformował, że radni otrzymali protokół z LXI sesji Rady Miejskiej pocztą 

elektroniczną i zapytał czy mają jakieś zastrzeżenia co do tego protokołu. 

Wobec braku zastrzeżeń Przewodniczący poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu  

z LXI sesji Rady Miejskiej w Wieruszowie. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z LXI sesji Rady Miejskiej w Wieruszowie. 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Mariusz Bartodziejski , Dawid Boryczko, Marlena Ciężka, Iwona Ciężka-Głowacz, Jarosław 

Dębski, Marek Gotfryd, Mirosław Jakubczak, Władysław Kokot, Mirosław Mojsa, Piotr 

Niełacny, Kacper Owczarski, Marcin Piluch, Adam Śpigiel, Czesław Wróblewski  

 

7. Sprawozdanie międzysesyjne Burmistrza Wieruszowa. 

Przewodniczący Rady poinformował, że radni otrzymali sprawozdanie międzysesyjne 

Burmistrza Wieruszowa i zapytał czy mają jakieś pytania. 

W związku z brakiem pytań ze strony radnych Przewodniczący przeszedł do kolejnego punktu 

porządku obrad. 

8. Interpelacje i zapytania radnych. 

Przewodniczący przypomniał, że interpelacje i zapytania należy złożyć pisemnie do Burmistrza 

za pośrednictwem Przewodniczącego Rady, wnioski w formie ustnej. 

Radni nie zgłosili interpelacji, zapytań oraz wniosków. 

9. Wolne wnioski i informacje. 

Przewodniczący Rady udzielił głosu przybyłemu na posiedzenie, Kazimierzowi Błaszczakowi, 

który przedstawił radnym bieżące informacje dotyczące Stowarzyszenia im. Marii Kunic. 

Kazimierz Błaszczak poinformował o przeprowadzonych warsztatach edukacyjnych  

z zakresu astronomii dla młodzieży „Młodzież i kosmos”. Zajęcia odbyły się na boisku  

w Cieszęcinie obok radioteleskopu. W zajęciach wziął udział astronom z Instytutu 

Astronomicznego we Wrocławiu, który poprowadził wykłady. Kazimierz Błaszczak podkreślił, 

że zajęcia z młodzieżą oraz przekazywanie im wiedzy dają mu motywację, aby nadal 

popularyzować astronomię.  



Burmistrz złożył podziękowania na ręce Kazimierza Błaszczaka za szerzenie 

zainteresowania astronomią wśród dzieci i młodzieży. 

Burmistrz poprosił radnych, o rozpatrzenie kwestii przeznaczenia działki gminnej na 

poszerzenie cmentarza parafialnego w Wyszanowie. 

Przewodniczący Rady wyszedł z propozycją, aby radni upoważnili burmistrza do 

podjęcia rozmów negocjacyjnych z Diecezją Kaliską w zakresie zamiany działek – działka 

gminna w zamian za działkę diecezjalną. 

Radny Marek Gotfryd zwrócił się z pytaniem, czy w związku z dużym napływem 

obcokrajowców na teren Gminy Wieruszów przybywa proporcjonalnie deklaracji dotyczących 

odpadów komunalnych.   

W odpowiedzi Burmistrz wyjaśnił, że każdy mieszkaniec gminy jest zobowiązany do 

złożenia wspomnianej deklaracji. 

10. Zakończenie sesji. 

Ze względu na wyczerpany porządek obrad, Przewodniczący Rady zamknął o godzinie 14:00 

posiedzenie LXII sesji Rady Miejskiej. 

 

 

 

Protokołowała: Kamila Smus 

 

Pracownik ds. obsługi Rady Miejskiej 

i jednostek pomocniczych gminy 

 

                                                           Przewodniczący 

                                                                                  Rady Miejskiej w Wieruszowie 

                                                                Adam Śpigiel  

 


